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In	  dit	  nummer	  
	  
	  
1 Van	  de	  voorzitter,	  door	  Sylvo	  Gaastra	  
2 Kiezerspanel,	  van	  Sylvo	  Gaastra	  
3 Jubilarissen	  2015,	  door	  Annelies	  Arling	  
4 Dag	  van	  de	  Arbeid,	  1	  mei	  2015,	  door	  

Annelies	  Arling	  
5 SOS	  voor	  de	  Sociale	  Werkvoorziening,	  door	  

Menno	  Hilverts	  
6 Bericht	  van	  Jacob:	  3	  Toch	  weer	  politiek	  …..	  

door	  Jacob	  Bruintjes	  
7 Democratie	  en/of	  democratisch,	  door	  

Albert	  Hoven	  
8 Kees	  Dekkinga	  Fonds	  goed	  in	  beeld,	  door	  

Peter	  Zwiers	  
9 Binnenland,	  door	  Albert	  Hoven	  
10 Snel	  internet,	  door	  Menno	  Hilverts	  
11 Geen	  draagvlak,	  geen	  windmolens,	  door	  

Menno	  Hilverts	  
	  

	  

Colofon	  

Redactie:	  
	  
Fien	  Heeringa	   Hoofdstraat	  5,	  9533	  PJ	  Drouwen	  

0599-‐565029	  /	  06-‐38242382	  
	   	  
	  
Verschijnt	  vier	  keer	  per	  jaar.	  	  
U	  kunt	  uw	  kopij	  e-‐mailen	  naar:	  
Fien	  Heeringa:	  	  	   fienheeringa@live.nl	  

	   	  
	  
Dit	  ledenbericht	  kunt	  u	  ook	  digitaal	  ontvangen.	  Als	  u	  
een	  digitale	  versie	  wilt	  ontvangen	  in	  plaats	  van	  de	  
papieren	  versie,	  kunt	  u	  dat	  opgeven:	  telefonisch	  of	  
per	  mail	  bij	  Fien	  (zie	  hierboven).

	  

	  
	  
	  
	  

	  	  	  	  	  Copy:	  	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  Heeft	  u	  ook	  iets	  beleefd	  of	  gelezen	  waar	  u	  graag	  anderen	  deelgenoot	  van	  wilt	  maken?	  Stuur	  dan	  	  
	  	  	  	  	  	  	  uw	  verhaal	  naar	  de	  redactie	  of	  bel	  even,	  zodat	  wij	  er	  met	  u	  over	  kunnen	  praten	  en	  uw	  mening	  of	  	  
	  	  	  	  	  	  	  ervaring	  in	  ons	  ledenblad	  kunnen	  opnemen!	  
	  

	  



Bestuur	  PvdA	  Borger-‐Odoorn	  
	  

Voorzitter	   Sylvo	  Gaastra	   (0599)	  671	  644	   sjcgaastra@gmail.com	  
Secretaris	   Annelies	  Arling	   (0591)	  513960	   arling1@hetnet.nl	  
Penningmeester	   Marcel	  Westerhof	   	   westerhof94@zonnet.nl	  
Lid	   Albert	  Hoven	   (0591)	  512	  685	   riahoven@hetnet.nl	  
Lid	   Riet	  Masselink	   (0599)	  615	  372	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  rietmasselink51@gmail.com	  	  
Lid	   Henk	  Bijker	   (0599)	  236	  629	   henkbijker43@me.com	  

	  
	  

Fractie	  PvdA	  Borger-‐Odoorn	  
	  

Voorzitter	   Henk	  Zwiep	   (0599)	  512	  315	   	  	  	  	  	  	  hjzwiep@hetnet.nl	  
	  Lid	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Marjoleine	  Schoevers	   	  	  	  	  	  	  	  	  (0599)	  672	  721	   	  	  	  	  	  	  mschoevers@gmail.com	  
	  Lid	   Kees	  Vos	   (0591)	  513	  762	   	  	  	  	  	  	  keesvos@hotmail.com	  
	  Lid	   Jenine	  Bijker	   (0599)	  795	  009	   jeninebijker@hotmail.com	  
Fractieassistent	   Jan	  Feiken	   (0599)	  616	  688	   jfeiken@gmx.net	  

	  	  	  	  Fractieassistent	  	   	  	  	  Frits	  Klein	  Langenhorst	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  (0599)	  235	  914	   	  	  	  fkleinl@gmail.com	  
	  

Fractie	  PvdA	  Drenthe	  

Lid	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Peter	  Zwiers	   (0599)	  672144	   peter_zwiers@kpnmail.nl	  
	  
	  
PvdA	  Ombudsteam	  Borger-‐Odoorn	  
Heb	  je	  problemen	  of	  kom	  je	  er	  niet	  uit	  met	  een	  instantie	  dan	  kun	  je	  altijd	  terecht	  bij	  het	  	  
ombudsteam.	  	  Ook	  niet-‐leden	  van	  de	  PvdA	  helpen	  we	  graag.	  	  	  
Tel.	  (06)	  1124	  8976,	  	  	  	  	  ombudsteamborgerodoorn@gmail.com	  

	  
Sparen	  voor	  de	  campagne:	  	  uw	  bijdrage	  storten	  op	  rekeningnummer	  	  NL36RABO0149674384	  	  
t.n.v.	  PvdA	  Borger-‐Odoorn.	  

	  
Kees	  Dekkinga	  Fonds	  	  (06)	  1884	  6352.	  	  
Uw	  bijdrage	  storten	  op	  rekeningnummer	  	  NL98RABO0140375430	  	  t.n.v.	  Kees	  Dekkinga	  Fonds	  te	  Borger	  
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Van	  de	  voorzitter	  	  
	  

	  
	  

Beste	  mensen,	  
	  
Nogal	  een	  turbulente	  tijd	  voor	  de	  politiek.	  
Grote	  stukken	  in	  de	  Week-‐in-‐Week-‐uit	  over	  de	  
windmolens,	  mensen	  met	  een	  uitkering	  zijn	  
labbekakken,	  gaan	  we	  5	  miljard	  minder	  
belasting	  betalen	  en	  internationaal	  blijft	  het	  
tobben	  met	  de	  Grieken.	  
	  
Ondanks	  het	  tobben	  ook	  goed	  nieuws.	  Ik	  was	  
aanwezig	  bij	  de	  overdracht	  van	  een	  deel	  van	  
het	  archief	  van	  de	  Molukse	  organisaties	  aan	  
het	  Drents	  Archief	  in	  Assen.	  Nog	  maar	  65	  jaar	  
geleden	  kwamen	  de	  ex-‐KNIL	  militairen	  op	  
marsorder	  van	  de	  Nederlandse	  overheid	  naar	  
ons	  land.	  Berooid	  werden	  ze	  opgevangen	  in	  
kampen	  als	  Stuifzand	  en	  Westerbork.	  De	  
Molukkers	  hebben	  een	  pittige	  tijd	  gehad	  maar	  
de	  sociale	  stijging	  die	  deze	  mensen	  	  

gemaakt	  hebben	  is	  indrukwekkend.	  Eigen	  
kracht	  en	  een	  steuntje	  van	  de	  overheid	  hebben	  
er	  voor	  gezorgd	  dat	  de	  nieuwe	  generatie	  goede	  
opleidingen	  heeft	  en	  prima	  mee	  kan	  op	  de	  
arbeidsmarkt.	  De	  opname	  van	  de	  stukken	  in	  
het	  Drentse	  (!)	  archief	  maakt	  de	  inburgering	  
wel	  af.	  	  
Ons	  land	  heeft	  nu	  geen	  Molukkers	  die	  
ontheemd	  op	  de	  kade	  staan	  maar	  mensen	  op	  
de	  vlucht	  voor	  IS.	  Hopelijk	  kunnen	  we	  de	  
nieuwe	  generatie	  vluchtelingen	  ook	  dat	  uitzicht	  
bieden	  op	  een	  beter	  bestaan.	  	  
	  
Velen	  van	  ons	  pakken	  deze	  weken	  de	  koffers	  
voor	  een	  paar	  weken	  in	  het	  buitenland	  of	  
elders	  op	  de	  camping	  in	  Nederland.	  Ik	  wens	  
jullie	  een	  heel	  goede	  vakantie	  en	  een	  veilige	  
thuiskomst.	  
	  
Sylvo	  	  Gaastra	  
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Kiezerspanel	  
	  
	  
In	  het	  najaar	  start	  de	  PvdA	  Borger-‐Odoorn	  met	  
een	  kiezerspanel.	  Via	  het	  kiezerspanel	  willen	  
we	  over	  actuele	  politieke	  zaken	  die	  in	  de	  regio	  
spelen	  de	  mening	  van	  onze	  kiezers	  en	  
sympathisanten	  peilen.	  Hun	  opvattingen	  zullen	  
een	  plek	  krijgen	  in	  de	  afwegingen	  die	  de	  fractie	  
maakt	  over	  de	  onderwerpen	  die	  onder	  andere	  
in	  de	  raad	  aan	  de	  orde	  komen.	  	  
	  
Het	  kiezerspanel	  wordt	  alleen	  via	  het	  internet	  
georganiseerd	  en	  biedt	  op	  die	  manier	  aan	  veel	  
mensen	  de	  mogelijkheid	  om	  laagdrempelig	  
mee	  te	  doen.	  Leden	  van	  het	  panel	  krijgen	  
regelmatig	  een	  vraag	  of	  stelling	  voorgelegd	  

waarop	  ze	  binnen	  een	  korte	  periode	  op	  kunnen	  
reageren.	  We	  denken	  het	  kiezerspanel	  circa	  6	  
maal	  per	  jaar,	  zo	  eens	  in	  de	  twee	  maanden,	  te	  
gaan	  benaderen.	  Later	  willen	  we	  de	  leden	  van	  
het	  panel	  ook	  de	  mogelijkheid	  gaan	  bieden	  zelf	  
onderwerpen	  in	  te	  brengen.	  
	  
Heeft	  u	  belangstelling	  ?	  Geef	  u	  dan	  op	  bij	  onze	  
secretaris.	  Kent	  u	  kiezers	  die	  wellicht	  ook	  willen	  
meedoen	  ?	  Aan	  het	  kiezerspanel,	  de	  naam	  zegt	  
het	  al,	  kunnen	  ook	  niet	  leden	  meedoen.	  Ook	  zij	  
kunnen	  hun	  email	  adres	  doorgeven	  aan	  de	  
secretaris:	  arling1@hetnet.nl



Jubilarissen	  2015	  
	  
Het	  is	  in	  de	  PvdA	  een	  goede	  gewoonte	  om	  in	  mei	  
de	  jubilarissen	  te	  huldigen	  die	  25,	  40,	  50	  jaar	  lid	  
zijn	  van	  de	  PvdA.	  	  
Ook	  onze	  afdeling	  had	  dit	  jaar	  4	  jubilarissen	  te	  
huldigen.	  Een	  aantal	  bestuursleden	  nam	  deze	  taak	  
op	  zich	  en	  gingen	  met	  medailles	  en	  bloemen	  naar	  
de	  mensen	  thuis.	  Vaak	  ontstaan	  aan	  de	  keukentafel	  
leuke	  gesprekken.	  	  Gesprekken	  gaan	  al	  gauw	  over	  
de	  heren	  en	  dames	  van	  de	  landelijke	  politiek	  in	  Den	  	  
	  

Haag.	  Nostalgie	  over	  de	  1	  mei	  vieringen	  en	  de	  
saamhorigheid	  kwamen	  in	  een	  gesprek	  naar	  voren.	  	  
De	  jubilarissen	  die	  een	  bronzen	  speld	  ontvingen	  
voor	  hun	  25	  jarig	  lidmaatschap	  zijn	  Geert	  Warrink	  
uit	  Valthe	  en	  Erwin	  Olij	  uit	  Tweede	  Exloërmond.	  	  50	  
jaar	  lid	  en	  een	  gouden	  speld	  ontvingen	  Mevr.	  H.	  de	  
Vries-‐Heuving	  uit	  Borger	  en	  Dhr.	  S.H.	  Vriezema	  uit	  
Nieuw-‐Buinen.	  Allen	  nogmaals	  van	  harte	  
gefeliciteerd.	  
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Dag	  van	  de	  Arbeid,	  1	  mei	  2015	  
Een	  terugblik	  

	  

	  
	  
Eind	  maart	  ontving	  de	  afdeling	  Borger-‐Odoorn	  een	  
verzoek	  om	  met	  de	  buurgemeenten	  Stadskanaal,	  
Bellingwedde	  en	  Vlagtwedde	  de	  Dag	  van	  de	  Arbeid	  
gezamenlijk	  te	  vieren.	  Het	  bestuur	  van	  de	  afdeling	  
heeft	  hiermee	  ingestemd	  en	  het	  overleg	  op	  het	  
gemeentehuis	  in	  Sellingen	  kon	  beginnen.	  Het	  was	  
kort	  dag	  om	  in	  iedere	  geval	  de	  financiën	  rond	  te	  
krijgen.	  Elke	  afdeling	  gaf	  een	  bijdrage	  en	  een	  groot	  
deel	  kwam	  van	  de	  PvdA	  activiteitenkas.	  Het	  kostte	  
wel	  wat	  moeite	  om	  sprekers	  te	  vragen	  maar	  
uiteindelijk	  lukte	  het	  om	  Siepie	  de	  Jong	  en	  Liliane	  
Ploumen	  als	  sprekers	  te	  hebben.	  	  Thema’s	  als	  
ontwikkelingssamenwerking,	  TTIP,	  solidariteit	  
kwamen	  aan	  de	  orde.	  De	  jubilarissen	  van	  de	  
afdeling	  Vlagtwedde	  werden	  op	  de	  1	  mei	  viering	  
gehuldigd.	  Een	  vrolijke	  muzikale	  bijdrage	  werd	  
geleverd	  door	  Erwin	  de	  Vries	  ,	  een	  Grunniger	  liedjes	  
zanger,	  die	  erg	  in	  de	  smaak	  viel.	  Als	  afsluiting	  van	  de	  
viering	  werden	  rozen	  uitgedeeld	  en	  de	  
Internationale	  gezongen.	  	  
	  

Het	  bestuur	  van	  de	  afdeling	  is	  van	  mening	  dat	  
samenwerking	  met	  buurgemeenten	  een	  goede	  zaak	  
is	  en	  activiteiten	  kunnen	  heel	  goed	  grens	  
overstijgend	  zijn	  en	  daar	  is	  de	  Dag	  van	  de	  Arbeid	  
geschikt	  voor.	  	  
Doordat	  	  het	  zeer	  kort	  dag	  was	  voordat	  alles	  voor	  de	  
1	  mei	  viering	  rond	  was	  en	  de	  uitnodiging	  op	  papier	  
klaar	  was,	  hebben	  een	  klein	  deel	  van	  onze	  leden	  
geen	  bericht	  en	  uitnodiging	  gehad.	  	  De	  
uitnodigingen	  zijn	  per	  email	  verzonden.	  De	  afdeling	  
heeft	  	  in	  de	  ledenadministratie	  niet	  alle	  email	  
adressen	  vermeld	  staan	  omdat	  het	  niet	  bekend	  is	  of	  
het	  email	  adres	  is	  niet	  juist.	  Graag	  nogmaals	  een	  
verzoek	  om	  het	  juiste	  email	  adres	  door	  te	  geven	  aan	  
het	  secretariaat,	  arling1@hetnet.nl	  Heeft	  u	  geen	  
email	  dan	  ontvangt	  u	  uitnodigingen	  per	  post.	  
Handig	  is	  	  ook	  te	  weten	  of	  u	  over	  email	  beschikt	  of	  
niet;	  	  graag	  	  telefonisch	  doorgeven	  aan	  het	  
secretariaat	  0591-‐513960	  	  
	  
	  



SOS	  voor	  de	  Sociale	  Werkvoorziening	  !!!	  
van	  Menno	  Hilverts	  
	  

	  
Wethouders:	  
“Niet	  alleen	  de	  gemeente	  ambtenaren	  hebben	  
recht	  op	  een	  CAO	  maar	  ook	  alle	  SW	  werknemers	  !”	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

	  
	  
Op	  de	  PvdA	  Politieke	  Ledenraad	  van	  jl.	  zondag	  (31	  
mei	  2015)	  heeft	  Geert	  Jan	  Toorenspits	  uit	  
Eindhoven	  aandacht	  gevraagd	  voor	  het	  
ondertekenen	  van	  de	  petitie	  ‘SOS	  voor	  de	  cao	  SW’	  
van	  het	  FNV	  en	  heeft	  niet	  alleen	  veel	  sympathie	  
ervaren	  maar	  ook	  brede	  steun	  van	  de	  aanwezige	  
PvdA	  leden	  en	  PvdA	  landelijke	  bestuur	  &	  TK	  politici	  
gekregen.	  Op	  de	  foto	  is	  o.a.	  zichtbaar	  het	  zetten	  van	  
de	  handtekening	  door	  Martijn	  van	  Dam,	  
vicevoorzitter	  van	  de	  TK	  PvdA	  fractie.	  	  
Waar	  gaat	  het	  om:	  	  
De	  laatst	  afgesloten	  COA	  had	  een	  looptijd	  van	  1	  
december	  2012	  tot	  1	  januari	  2014	  en	  de	  daarbij	  
gemaakte	  afspraken	  zijn	  verlegd	  tot	  31	  december	  
2014.	  	  	  	  
De	  VNG	  (Vereniging	  van	  Nederlandse	  Gemeenten)	  
heeft	  recent	  aan	  de	  werknemersonderhandelaars	  

(FNV,	  CNV)	  bevestigt	  afspraken	  te	  willen	  maken	  
over	  de	  arbeidsvoorwaarden	  van	  deelnemers	  in	  de	  
sociale	  werkvoorziening,	  en	  dat	  deze	  afspraken	  
alleen	  kunnen	  gaan	  over	  inzetbaarheid	  en	  
werkzekerheid	  van	  de	  deelnemers	  omdat	  zij	  geen	  
ruimte	  ziet	  voor	  loonafspraken	  boven	  het	  
minimumloon.	  Vakbonden	  willen	  graag	  
onderhandelen	  over	  een	  nieuwe	  cao	  maar	  niet	  op	  
deze	  basis	  en	  kiezen	  daarom	  voor	  actie.	  	  

De	  VNG	  verdedigt	  zich	  door	  te	  stellen	  dat	  
gemeenten	  van	  de	  Rijksoverheid	  steeds	  minder	  geld	  
krijgen	  per	  SW	  plaats	  en	  dat	  deze	  in	  de	  tijd	  
afgebouwd	  wordt	  plus	  dat	  gemeenten	  behalve	  voor	  
de	  deelnemers	  in	  de	  sociale	  werkvoorziening,	  door	  
de	  Participatiewet	  verantwoordelijk	  zijn	  voor	  alle	  
mensen	  met	  een	  afstand	  tot	  de	  arbeidsmarkt.	  De	  
VNG	  vindt	  het	  niet	  verantwoord	  om	  daarnaast	  ook	  
nog	  eens	  loonsverhogingen	  af	  te	  spreken	  voor	  
alleen	  de	  werknemers	  in	  de	  sociale	  
werkvoorziening.	  Dat	  zou	  naar	  hun	  mening	  ten	  
koste	  kunnen	  gaan	  van	  het	  budget	  voor	  de	  hele	  
doelgroep	  waar	  de	  gemeenten	  verantwoordelijk	  
voor	  zijn	  volgens	  de	  Participatiewet.	  
De	  vakbonden	  stellen	  o.a.	  dat	  de	  gemeenten	  in	  
september	  2014	  voor	  gemeenteambtenaren	  wel	  
een	  nieuwe	  cao	  hebben	  afgesloten	  met	  eenmalige	  
uitkering	  en	  een	  structurele	  %	  loonsverhoging	  
terwijl	  de	  groep	  kwetsbare	  burgers	  binnen	  de	  WSW	  
nog	  steeds	  geen	  nieuwe	  cao	  heeft.	  Nog	  sterker	  de	  
VNG	  heeft	  aangegeven	  een	  pas	  op	  de	  plaats	  te	  
willen	  maken.	  Door	  die	  houding	  van	  de	  VNG	  is	  er	  
binnen	  het	  werknemersbestand	  van	  alle	  gemeenten	  
een	  tweedeling	  ontstaan	  en	  dreigt	  nog	  verder	  te	  
worden	  vergroot.	  Zo’n	  tweedeling	  past	  uiteraard	  
niet	  bij	  goed	  werkgeverschap.	  	  

Partijleider	  Diederik	  Samson	  heeft	  in	  zijn	  toespraak	  
gisteren	  tot	  de	  Politieke	  Ledenraad	  te	  kennen	  
gegeven	  de	  strijd	  aan	  te	  willen	  binden	  met	  
tweedeling.	  	  
Bij	  deze	  dan	  ook	  de	  oproep	  aan	  Diederik	  in	  gesprek	  
te	  gaan	  met	  het	  VNG	  en	  zich	  in	  te	  spannen	  bij	  het	  
kabinet	  voor	  extra	  financiële	  ruimte	  voor	  die	  
gemeenten	  die	  niet	  in	  staat	  zijn	  een	  redelijke	  
koopkracht	  compensatie	  af	  te	  spreken	  en	  daardoor	  
tegelijkertijd	  dan	  niet	  meer	  over	  onvoldoende	  
financiële	  middelen	  beschikken	  om	  aan	  de	  in	  hen	  
gestelde	  vertrouwen	  ook	  nog	  te	  voldoen	  aan	  de	  
verplichtingen	  die	  uit	  de	  Participatiewet	  
voortvloeien.	  



Bericht	  van	  Jacob	  	  	  	  	  	  	  3.	  Toch	  weer	  politiek	  ……	  
	  
Na	  mijn	  afscheid	  als	  wethouder	  ben	  ik	  diverse	  
andere	  dingen	  gaan	  doen.	  Regelmatig	  bericht	  ik	  
daar	  over	  in	  dit	  orgaan.	  	  
Tussen	  alle	  activiteiten	  door	  kwam	  er	  toch	  weer	  een	  
politiekere	  functie	  op	  mijn	  weg.	  In	  de	  campagne	  
voor	  de	  statenverkiezingen	  heb	  ik,	  wat	  meer	  op	  de	  
achtergrond,	  diverse	  bijdragen	  geleverd.	  Dan	  kom	  je	  
er	  weer	  achter	  dat	  politiek	  ook	  gewoon	  leuk	  kan	  
zijn.	  Zelfs	  als	  dat	  niet	  altijd	  door	  de	  kiezer	  wordt	  
gehonoreerd.	  Het	  samen	  met	  andere	  mensen	  bezig	  
zijn	  met	  politiek,	  met	  strategie,	  met	  inhoud	  heb	  ik	  
altijd	  prachtig	  gevonden.	  Daarnaast	  ben	  ik	  natuurlijk	  
al	  heel	  lang	  lid	  van	  de	  PvdA,	  ik	  voel	  mij	  verbonden	  
met	  de	  partij.	  Als	  die	  partij	  dan	  in	  een	  moeilijke	  
periode	  zit	  wil	  ik	  helpen.	  En	  zo	  gebeurde	  het	  dat	  de	  
vraag	  kwam	  of,	  na	  het	  vertrek	  van	  Harm	  Brouwer,	  
het	  voorzitterschap	  van	  de	  PvdA	  Drenthe	  iets	  voor	  
mij	  zou	  kunnen	  zijn.	  En	  dan	  gaat	  het	  snel,	  op	  25	  april	  
werd	  ik	  gekozen	  tot	  nieuwe	  voorzitter.	  Het	  feit	  dat	  
er	  zich	  nog	  veel	  meer	  mensen	  voor	  het	  bestuur	  
meldden	  maakte	  wel	  duidelijk	  dat	  meer	  leden	  het	  
gevoel	  hadden	  dat	  ze	  juist	  nu	  een	  actieve	  bijdrage	  
aan	  de	  partij	  moesten	  gaan	  leveren.	  
Het	  gewestelijk	  bestuur	  is	  nu	  van	  een	  bestuur	  van	  7	  
leden	  (waarvan	  2	  vacatures)	  uitgebreid	  tot	  een	  
bestuur	  van	  11	  leden.	  Uit	  het	  zittend	  bestuur	  bleven	  
3	  leden	  aan.	  Dat	  dus	  mooi,	  dan	  kunnen	  we	  van	  hun	  	  
	  

kennis	  en	  ervaring	  gebruik	  maken.	  Bij	  de	  8	  nieuwe	  
leden	  is	  er	  1	  boven	  de	  70,	  maar	  zijn	  er	  ook	  3	  nieuwe	  
leden	  (2	  vrouwen	  en	  1	  man)	  net	  onder	  of	  net	  boven	  
de	  30.	  Allemaal	  gemotiveerd	  voor	  de	  PvdA	  en	  dat	  
motiveert	  mij	  ook	  weer!	  
Wanneer	  jullie	  dit	  artikeltje	  lezen	  heeft	  het	  nieuw	  
gewestelijk	  bestuur	  inmiddels	  een	  heidag	  achter	  de	  
rug	  en	  hebben	  we	  al	  wat	  meer	  uitwerking	  gegeven	  
aan	  ideeën	  met	  betrekking	  	  tot	  scholing,	  scouting,	  
ondersteuning	  afdelingen,	  een	  tournee	  langs	  de	  
raadsfracties/afdelingsbesturen,	  het	  organiseren	  
van	  inhoudelijke	  bijeenkomsten,	  het	  organiseren	  
van	  eigen	  burgerpanels	  door	  gekozen	  PvdA-‐ers,	  het	  
organiseren	  van	  inhoudelijke	  bijeenkomsten	  enz	  enz	  
Als	  het	  goed	  is	  kunnen	  jullie	  op	  de	  website	  van	  de	  
PvdA	  Drenthe	  meer	  informatie	  vinden	  over	  alle	  
bestuursleden	  en	  ook	  hoe	  je	  ze	  kunt	  bereiken.	  Laat	  
eens	  wat	  van	  je	  horen,	  doe	  suggesties	  of	  neem	  
contact	  op	  met	  een	  van	  de	  raadsleden	  of	  een	  van	  de	  
statenleden	  met	  de	  boodschap:	  
“Ik	  wil	  ook	  wel	  eens	  met	  een	  
volksvertegenwoordiger	  meedenken	  over	  politieke	  
keuzes	  en	  hem	  of	  haar	  gevraagd	  dan	  wel	  
ongevraagd	  van	  advies	  dienen!”	  
	  
	  
Jacob	  Bruintjes	  
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DEMOCRATIE	  en/of	  DEMOCRATISCH	  
In	  het	  VNG	  blad	  	  las	  ik	  dat	  	  op	  1	  juni	  	  	  een	  D1000	  dag	  
wordt	  	  georganiseerd.	  	  Een	  	  dag	  	  	  waarin	  het	  	  	  gaat	  
over	  de	  versterking	  van	  de	  lokale	  democratie.	  Dat	  is	  
het	  	  doel	  	  van	  die	  bijeenkomst.	  David	  van	  Reybroek,	  
auteur	  van	  o.a.	  het	  boek	  over	  Congo	  en	  Tegen	  	  
verkiezingen	  is	  daar	  dan	  ook	  aanwezig.	  Wat	  brengt	  
zo’n	  bijeenkomst	  vraag	  ik	  mij	  dan	  af.	  Natuurlijk	  is	  
het	  	  belangrijk	  	  dat	  	  er	  met	  elkaar	  gesproken	  wordt	  
maar	  	  ik	  citeer	  een	  van	  de	  initiatiefnemers,	  namelijk	  	  
een	  	  CU	  raadslid	  uit	  	  
Almere:	  	  “we	  moeten	  er	  voor	  waken	  dat	  het	  	  

geen	  theoretisch	  verhaal	  wordt!	  Theorie	  en	  praktijk	  	  
dat	  kan	  wezenlijk	  verschillen!”	  
	  	  
Democratie	  wordt	  volgens	  mij	  vaak	  verward	  met	  	  
inspraak	  en	  inspraak	  	  willen	  wij	  	  allemaal	  hebben	  
maar	  kan	  	  dat	  ?	  	  Op	  18	  maart	  	  hebben	  wij	  	  de	  
Statenverkiezingen	  gehad	  	  en	  heeft	  de	  PvdA	  een	  
flinke	  veer	  moeten	  	  laten.	  	  Wij	  zijn	  zelfs	  onze	  
koppositie	  in	  Drenthe	  	  kwijt	  	  geraakt	  .	  Dat	  doet	  pijn	  
maar	  is	  het	  wel	  zo	  erg	  of	  	  is	  	  het	  gewoon	  een	  
democratisch	  proces?	  
	  
AJH	  

	  



Kees	  Dekkinga	  Fonds	  goed	  in	  beeld	  
	  
Het	  Kees	  Dekkinga	  Fonds	  heeft	  drukke	  
maanden	  achter	  de	  rug.	  De	  berichten	  dat	  de	  
economie	  aantrekt	  zien	  we	  in	  de	  praktijk	  nog	  
niet.	  Het	  aantal	  aanvragen	  is	  fors.	  In	  veel	  
gevallen	  hebben	  we	  hulp	  kunnen	  en	  moeten	  
bieden.	  Het	  soort	  aanvraag	  was	  zeer	  divers,	  dit	  
ging	  van	  wasmachine	  tot	  zorgkosten.	  Ook	  
bieden	  we	  in	  enkele	  gevallen	  noodhulp,	  waarbij	  
gezinnen	  volledig	  zonder	  inkomen	  zit	  en	  
daarmee	  ook	  niet	  in	  de	  dagelijkse	  behoeften	  
kan	  voorzien.	  Wij	  bieden	  dan	  mogelijkheden	  
zodat	  deze	  gezinnen	  toch	  te	  eten	  krijgen.	  Het	  is	  
schrijnend,	  maar	  het	  komt	  helaas	  met	  
regelmaat	  voor.	  
	  
Het	  is	  echter	  niet	  allemaal	  negatief.	  Aan	  het	  
begin	  van	  dit	  jaar	  hebben	  we	  ruim	  2.000	  euro	  
ontvangen	  van	  Specsavers.	  Dit	  bedrag	  overtrof	  
al	  onze	  verwachtingen.	  Daardoor	  is	  de	  kas	  op	  
dit	  momentredelijk	  goed	  gevuld	  en	  kunnen	  we	  	  
	  
	  
	  

de	  aanvragen	  ook	  daadwerkelijk	  honoreren.	  
Vers	  van	  de	  pers	  is	  het	  nieuws	  dat	  het	  Kees	  
Dekkinga	  Fonds	  op	  de	  voetbalshirts	  komt	  van	  
het	  2e	  Elftal	  van	  Valthermond.	  Een	  anonieme	  
sponsor	  wilde	  graag	  anoniem	  blijven	  en	  heeft	  
gezocht	  naar	  een	  lokaal	  goed	  doel.	  Hier	  is	  niet	  
meteen	  een	  bedrag	  aan	  gekoppeld,	  maar	  we	  
vinden	  het	  heel	  bijzonder	  om	  deze	  plek	  te	  
krijgen.	  We	  komen	  daarmee	  in	  het	  rijtje	  van	  
bijvoorbeeld	  FC	  Barcelona,	  waar	  Unicef	  op	  de	  
shirten	  staat.	  
	  
We	  verwachten	  het	  komend	  halfjaar	  ook	  de	  
nodige	  aanvragen	  te	  ontvangen.	  In	  de	  eerste	  
maanden	  hebben	  we	  bijna	  15	  aanvragen	  
gekregen.	  We	  hopen	  dat	  dit	  aantal	  de	  komende	  
maanden	  lager	  zal	  liggen.	  	  
	  
	  
Peter	  Zwiers
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BINNENLAND	  
	  
In	  het	  blad	  BB	  	  van	  4	  juni	  	  staat	  een	  	  artikel	  van	  
de	  vervuilde	  bodem	  	  in	  	  Nederland.	  	  	  Vervuilde	  
bodem?	  Nee	  toch	  niet	  in	  	  ons	  mooie	  Drenthe!!	  	  
Ja	  natuurlijk	  WEL	  	  in	  onze	  provincie	  en	  zeker	  
ook	  in	  onze	  	  gemeente.	  Om	  	  iets	  te	  noemen…	  
De	  stort	  in	  Exloo	  waar	  	  ene	  	  Zegwaard	  	  in	  de	  
tachtiger	  jaren	  	  een	  	  grote	  	  hoeveelheid	  	  afval	  
heeft	  gestort	  en	  God	  mag	  weten	  	  wat	  voor	  	  
afval	  .	  Het	  scheen	  vaak	  ’s	  nachts	  te	  	  gebeuren!	  	  
En	  dan	  kun	  je	  van	  alles	  verwachten.	  Er	  zijn	  	  
naar	  beneden,	  het	  veenkoloniale	  gebied	  	  dus	  ik	  
denk	  aan	  1e	  en	  2e	  Exloërmond	  ,	  	  meerdere	  	  
peilpunten/putten	  	  geweest	  maar	  op	  een	  zeker	  	  
	  

moment	  	  wordt	  het	  stil	  .	  	  Houdt	  de	  vervuiling	  	  
na	  een	  aantal	  jaren	  gewoon	  op	  	  of	  wordt	  	  een	  	  
en	  	  ander	  	  simpel	  ,	  letterlijk	  en	  figuurlijk,	  onder	  
de	  grond	  	  geschoven?	  	  Wij	  maken	  ons	  druk	  wat	  
betreft	  	  de	  winning	  van	  schaliegas	  	  maar	  	  
eerdere	  	  vervuilingen	  	  vergeten	  we	  maar	  of	  we	  
weten	  er	  niets	  meer	  van	  !	  	  Een	  oplossing	  heb	  	  ik	  	  
niet	  	  maar	  ik	  vond	  	  het	  	  artikel	  toch	  	  te	  
belangrijk	  	  om	  	  het	  buiten	  ons	  ledenbericht	  	  te	  
laten.	  	  	  
	  
	  
AJH	  
	  

	  
	  
	  

	  
	  



Snel	  internet	  –	  schriftelijke	  vragen	  aan	  Henk	  Kamp	  
	  
	  
Voor	  burger	  initiatieven	  ‘Snel	  Internet’	  op	  
platte	  land	  is	  veel	  begrip	  maar	  participeren	  is	  
nog	  steeds	  	  brug	  te	  ver	  !	  
	  
Nationale-‐	  en	  Europese	  wet-‐	  en	  regelgeving	  
belemmeren	  overheden	  en	  
woningbouwcorporaties	  nog	  steeds	  om	  vol	  in	  
te	  stappen	  ter	  verwezenlijking	  van	  aanleg	  
glasvezel	  omdat	  vooral	  ook	  de	  ruimte	  van	  
handelen	  voor	  hen	  onduidelijk	  is.	  
Nog	  langer	  wachten	  is	  echter	  geen	  optie	  ,	  zeker	  
niet	  in	  de	  krimpgebieden	  omdat	  het	  
beschikbaar	  zijn	  van	  snel	  internet	  een	  van	  de	  
medicijnen	  is	  zo	  niet	  de	  belangrijkste	  om	  de	  
voortschrijdende	  ontvolking	  vanwege	  
ontbreken	  van	  economische	  bedrijvigheid	  niet	  
alleen	  te	  doen	  stoppen	  maar	  vooral	  ook	  de	  
zorg	  in	  de	  toekomst	  voor	  iedereen	  	  beschikbaar	  
bereikbaar	  en	  betaalbaar	  houdt.	  Investeren	  nu	  
is	  dus	  besparen	  later	  !	  
	  
Om	  voornoemde	  reden	  hebben	  op	  verzoek	  de	  
PvdA	  Tweede	  Kamerleden	  Agnes	  Wolbert	  en	  
Astrid	  Oosenbrug	  recent	  	  (mei	  2015)	  de	  
navolgende	  vragen	  gesteld	  aan	  de	  minister	  
Henk	  Kamp	  van	  Economische	  Zaken	  over	  de	  
wens	  en	  noodzaak	  van	  universele	  
beschikbaarheid	  van	  breedbandinternet.	  
Steeds	  meer	  burgerinitiatieven	  worden	  in	  het	  
leven	  geroepen	  omdat	  de	  huidige	  
praktijksituatie	  uitwijst	  dat	  marktpartijen	  zoals	  
o.a.	  UPC,	  ZIGGO,	  KPN	  geen	  glasvezel	  t.b.v.	  snel	  
internet	  aanleggen	  in	  de	  buitengebieden	  
omdat	  investeringen	  niet	  (snel	  genoeg)	  terug	  
verdiend	  worden.	  Kortweg	  gezegd	  het	  past	  niet	  
in	  hun	  verdienmodel	  van	  korte	  termijn	  
winstmaximalisatie.	  	  
	  
Uiteraard	  verwachten	  de	  organisaties	  van	  deze	  
burgerinitiatieven,	  zoals	  de	  corporatie	  Eco	  
Oostermoer,	  niet	  alleen	  een	  spoedige	  
beantwoording	  van	  de	  minister	  maar	  ook	  voor	  
hen	  positieve	  ontwikkelingen	  in	  deze.

De	  schriftelijke	  gestelde	  vragen:	  
1.	  Bent	  u	  er	  van	  op	  de	  hoogte	  dat	  enkele	  
honderdduizenden	  mensen	  in	  de	  
buitengebieden	  van	  Nederland	  nog	  steeds	  geen	  
toegang	  hebben	  tot	  breedbandinternet?	  	  
2.	  Deelt	  u	  de	  mening	  dat	  toegang	  tot	  
breedbandinternet	  voor	  allerlei	  toepassingen,	  
ook	  op	  het	  gebied	  van	  zorg	  en	  onderwijs,	  en	  
ondernemerschap,	  inmiddels	  onmisbaar	  is?	  	  
3.	  Deelt	  u	  de	  mening	  dat	  breedbandinternet	  
een	  universele	  dienstverlening	  zou	  moeten	  zijn,	  
zoals	  telefonie	  via	  het	  kopernetwerk,	  de	  post,	  
gas,	  licht	  en	  drinkwater	  waarbij	  iedereen	  recht	  
heeft	  op	  een	  aansluiting	  en	  levering	  tegen	  een	  
door	  de	  overheid	  vastgesteld	  betaalbaar	  tarief?	  
Zo	  ja,	  hoe	  gaat	  u	  dit	  realiseren	  voor	  iedereen?	  
Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  
4.	  Op	  welke	  manier	  kunt	  u	  er	  aan	  bijdragen	  dat	  
iedereen	  binnen	  afzienbare	  tijd	  toegang	  krijgt	  
tot	  breedbandinternet?	  	  
5.	  Welke	  belemmeringen	  zijn	  er	  daarvoor	  in	  
nationale	  en	  Europese	  wet-‐	  en	  regelgeving?	  
Hoe	  kunt	  u	  deze	  belemmeringen	  wegnemen?	  	  
6.	  Klopt	  het	  dat	  woningcorporaties	  en	  
gemeenten	  een	  heel	  verschillend	  beleid	  kunnen	  
hebben	  als	  het	  gaat	  om	  het	  faciliteren	  
breedbandinternet,	  en	  specifiek	  de	  aanleg	  van	  
glasvezelkabels?	  Hoe	  kunt	  u	  bevorderen	  dat	  er	  
eenduidige	  richtlijnen	  komen	  voor	  heel	  
Nederland?	  
7.	  Klopt	  het	  dat	  ook	  provincies	  heel	  
verschillende	  financiële	  mogelijkheden	  hebben	  
om	  de	  aanleg	  van	  glasvezelkabels	  te	  
faciliteren?	  Klopt	  het	  dat	  dit	  leidt	  tot	  een	  
ongelijke	  situatie	  voor	  burgers	  in	  de	  
verschillende	  provincies?	  
8.	  Klopt	  het	  dat	  de	  Drenthering	  een	  inmiddels	  
geprivatiseerd	  glasvezelnetwerk	  is,	  dat	  
oorspronkelijk	  met	  publiek	  geld	  is	  aangelegd?	  
Klopt	  het	  dat	  het	  nu	  niet	  meer	  toegankelijk	  is?	  
Op	  welke	  manier	  kan	  het	  nu	  weer	  met	  wet-‐	  en	  
regelgeving,	  of	  anderszins,	  toegankelijk	  
gemaakt	  worden?	  
	  
Menno	  Hilverts	  
	  

	  
	  
	  



Geen	  draagvlak,	  geen	  windmolens	  
Oproep	  van	  Menno	  Hilverts	  

Windparken	  De	  Drentse	  Monden	  en	  
Oostermoer	  	  inclusief	  oproep	  aan	  gekozen	  
vertegenwoordigers	  !	  

Mijn	  uitgangspunt	  is	  GEEN	  DRAAGVLAK	  GEEN	  
WINDMOLENS	  ondanks	  dat	  :	  	  	  	  

De	  minister	  van	  Economische	  Zaken	  (EZ)	  Henk	  
Kamp	  en	  de	  minister	  van	  Infrastructuur	  en	  
Milieu	  (IenM)	  Melanie	  Schultz	  van	  Haegen	  
hebben	  op	  1	  mei	  2015	  een	  
voorbereidingsbesluit	  genomen	  betreffende	  
het	  windpark	  De	  Drentse	  Monden	  en	  
Oostermoer	  aangaande	  plaatsing	  	  van	  in	  totaal	  
150	  MW.	  

De	  kennisgeving	  van	  dit	  besluit	  werd	  geplaatst	  
in	  diverse	  kranten	  waaronder	  het	  Dagblad	  van	  
het	  Noorden	  (13	  mei	  2015).	  

Opnieuw	  wordt	  de	  democratie	  de	  rug	  
toegekeerd.	  Het	  is	  naar	  het	  nu	  lijkt	  niet	  
mogelijk	  om	  tegen	  het	  voorbereidingsbesluit	  
bezwaar	  te	  maken	  of	  beroep	  in	  te	  stellen	  daar	  
artikel	  8:5,	  eerste	  lid,	  in	  samenhang	  met	  artikel	  
7:1,	  eerste	  lid,	  en	  onderdeel	  C,	  subonderdeel	  2	  
van	  de	  bijlage	  bij	  de	  Algemene	  wet	  
bestuursrecht,	  dat	  beletten.	  

Inmiddels	  is	  het	  Ministerie	  van	  Economische	  
Zaken	  gestart	  met	  het	  schrijven	  van	  een	  
concept-‐inpassingsplan	  voor	  realisatie	  van	  het	  
windpark	  De	  Drentse	  Monden	  en	  Oostermoer.	  
Dit	  concept	  inpassingsplan	  zal	  de	  komende	  
weken	  worden	  besproken	  met	  de	  verschillende	  
overheden.	  In	  dit	  traject	  worden	  ook	  
gesprekken	  gevoerd	  met	  de	  regio	  over	  de	  
verdere	  planuitwerking	  van	  het	  windpark.	  

Bij	  deze	  roep	  ik	  de	  Provinciale	  Staten	  van	  
Drenthe	  en	  de	  Gemeenteraden	  van	  direct	  
betrokken	  Gemeenten	  (Stadskanaal,	  Borger-‐
Odoorn	  en	  AAenHunze)	  op	  zorg	  te	  dragen	  voor	  
volledige	  inhoudelijke	  transparantie	  van	  
voornoemde	  overleggen	  door	  niet	  alleen	  een	  
onverkorte	  schriftelijke	  verslaggeving	  te	  eisen	  
maar	  ook	  dat	  deze	  op	  de	  kortst	  mogelijke	  
termijn	  ongecensureerd	  en	  ongeclausuleerd	  
aan	  de	  media	  ter	  openbaring	  beschikbaar	  
worden	  gesteld.	  Dit	  opdat	  geen	  van	  de	  
deelnemers	  aan	  dit	  proces,	  	  zich	  achteraf	  aan	  
de	  werkelijke	  gang	  van	  zaken	  kan	  onttrekken;	  
noch	  in	  hun	  voordeel	  noch	  in	  hun	  nadeel.	  
Bovendien	  geeft	  dit	  de	  bevolking	  de	  gewenste	  
mogelijkheid,	  indien	  zij	  dat	  noodzakelijk	  
acht,	  	  tussentijds	  invloed	  te	  nemen.	  
Transparantie	  naar	  de	  bevolking	  van	  de	  
komende	  overleggen	  is	  m.i.	  zelfs	  een	  must	  wil	  
het	  vertrouwen	  in	  de	  overheid	  en	  politici	  geen	  
verdere	  en	  mogelijk	  onherstelbare	  schade	  
oplopen.	  	  

Over	  het	  windpark	  zal	  volgens	  planning	  dan	  
eind	  2015	  de	  eerste	  stap	  in	  de	  formele	  
besluitvorming	  kunnen	  plaatsvinden	  waarna	  
het	  ontwerp-‐inpassingsplan	  tezamen	  met	  de	  
ontwerpbesluiten	  over	  de	  
vergunningaanvragen,	  ter	  inzage	  worden	  
gelegd.	  

Tot	  slot:	  

Een	  medisch	  en	  duurzaam	  verantwoord	  
alternatief	  plus	  beter	  inpasbaar	  v.w.b.	  het	  
landschap,	  is	  een	  zonnepark.	  

Menno	  Hilverts	  
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